
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ και Α.Κ.Ε. 

         Θεσσαλονίκη, 05/01/2021 

Των:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
  Απόστολου Αβδελά, Βουλευτή Α΄ Θεσσαλονίκης 
  Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Πρωθυπουργό 

Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 
Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών   
Τον κ. Υπουργό Ψηφιακής Διακυβέρνησης, κ. Κ. Πιερρακάκη 

 
 
ΘΕΜΑ: «Παράδοση προσωπικών δεδομένων Ελλήνων σε ξένη εταιρεία 

λογισμικού» 
 
 
Κύριε Πρωθυπουργέ, κύριοι, κύριοι Υπουργοί, 
 
Σύμφωνα με δημοσιεύματα του διαδικτύου, τίθεται θέμα διαφάνειας στη συνεργασία της 

Ελληνικής Κυβέρνησης με την αμερικανική εταιρεία «Palantir Technologies» για την 

δυνητική, «εν κρυπτώ» διάθεση ευαίσθητων προσωπικών δεδομένων των Ελλήνων 

πολιτών στην εν λόγω εταιρεία. Η άνω αμερικανική εταιρεία δραστηριοποιείται στην 

παροχή εργαλείων επεξεργασίας και εξαγωγής δεδομένων σε εταιρείες και κυβερνήσεις. 

Επεξεργάζεται η εν λόγω για λογαριασμό της Ελληνικής Κυβέρνησης τα προσωπικά 

δεδομένα των Ελλήνων πολιτών, από τον περασμένο Μάρτιο και ουδείς γνωρίζει, τι 

είδους δεδομένα και σε πόσων πολιτών τις πληροφορίες έχει πρόσβαση, καθώς, η 

Κυβέρνηση δεν δημοσιεύει τις συμβάσεις που έχει υπογράψει και τις διαφυλάττει 

μυστικές.  

Στην Βρετανία υπεγράφη σύμβαση μεταξύ του «NHS», του βρετανικού Εθνικού 

Συστήματος Υγείας για τη χρήση των λογισμικών της «Palantir» στην αντιμετώπιση της 

πανδημίας. Η βρετανική κυβέρνηση αρνούνταν να δώσει στη δημοσιότητα τη σχετική 

σύμβαση αλλά μετά από πολλαπλά αιτήματα, που υπέβαλε δικηγορική εταιρεία και η 

πρωτοβουλία «Opendemocracy» (ανεξάρτητη παγκόσμια πλατφόρμα μέσων που 

καλύπτει παγκόσμιες υποθέσεις, καθώς, επίσης, ανάλυση κοινωνικοπολιτικών ζητημάτων 

και ιδεών προαγωγής πολιτισμού, που επιδιώκει, μέσω αμφισβήτησης της Εξουσίας, να 

ενθαρρύνει τον πολίτη προς τη Δημοκρατία), το «NHS» αναγκάστηκε να τη 

δημοσιοποιήσει. Έτσι, αποκαλύφθηκε ότι, εκατομμύρια πληροφοριών που άπτονται 

προσωπικών δεδομένων συλλέγονταν από τον ανωτέρω αμερικανικό κολοσσό, την 

«Palantir». Ανάμεσα στα όσα συλλέγονται από την εν λόγω εταιρεία, λοιπόν, είναι το 

όνομα, το επώνυμο, η ηλικία, η κατοικία, οι αριθμοί τηλεφώνων,  τα επαγγέλματα, οι 

θέσεις εργασίας αλλά και η καταγωγή, η φυλή, οι θρησκευτικές και πολιτικές πεποιθήσεις, 

τα ποινικά μητρώα, καθώς και δεδομένα ψυχικής και πνευματικής  υγείας των πολιτών. 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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Ερωτώνται ο κ. Πρωθυπουργός και οι κ. κ. Υπουργοί: 
 
1. Λαμβάνετε τις απαραίτητες πρωτοβουλίες, ώστε να διασφαλίζονται τα προσωπικά 
δεδομένα των Ελλήνων πολιτών χάριν της Ελληνικής και Ευρωπαϊκής νομοθεσίας περί 
της Προστασίας Προσωπικών Δεδομένων αλλά και της Αρχής της Διαφάνειας, έναντι της 
βούλησης ξένων εταιρειών, που εποφθαλμιούν να έχουν πρόσβαση, μέσω λογισμικών 
τους, στα προσωπικά στοιχεία των Ελλήνων πολιτών, τα οποία έχουν καταχωρηθεί σε 
ηλεκτρονικές εφαρμογές Υπουργείων του Ελληνικού Κράτους; 

2. Σε ποιους τομείς υπάρχει συνεργασία μεταξύ της Ελληνικής Κυβέρνησης και της 
«Αρχής Προστασίας Δεδομένων Προσωπικού Χαρακτήρα» και με ποιες μεθόδους 
επιτυγχάνει αυτή η συνεργασία να αποφέρει τα επιθυμητά αποτελέσματα, τα οποία είναι 
η υψίστου βαθμού διασφάλιση των προσωπικών δεδομένων των Ελλήνων πολιτών και η 
μη διαρροή αυτών σε συγκεκριμένες ξένες ή πολυεθνικές επιβουλές; 

3. Σε ποια θέματα επικεντρώθηκε η τηλεδιάσκεψη, η οποία διεξήχθη στις 3 Δεκεμβρίου 

2020, μεταξύ του Έλληνα Πρωθυπουργού, του Έλληνα Υπουργού Ψηφιακής 
Διακυβέρνησης και εκπροσώπων της ως άνω εταιρείας, «Palantir»; 

4. Προτίθεσθε να ενημερώσετε το Κοινοβουλευτικό Σώμα και κατ΄ επέκταση τον Ελληνικό 
Λαό, εάν και εφόσον υφίστανται συμβατικές υποχρεώσεις, που έχουν συναφθεί μεταξύ 
της Ελληνικής Κυβέρνησης και της ανωτέρω εταιρείας λογισμικού «Palantir»; 

Παρακαλείσθε να μας καταθέσετε αντίγραφο της ως άνω σύμβασης ή 
τις συμβάσεις μεταξύ της Ελληνικής κυβέρνησης και της ανωτέρω 
αναφερόμενης εταιρείας «Palantir». 
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